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Pan

Eskan Darwich

Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

przeprowadzona analiza akustyczna wykazała,  że  po  wybudowaniu  parkingu

wielopoziomowego  przy  ul.  Stawiszyńskiej  zostałby  przekroczony  dopuszczalny  poziom

hałasu.  22  marca  2019  roku  Miasto  Kalisz  rozwiązało  więc  umowę  z  projektantem  na

wykonanie wielobranżowej dokumentacji projektowej zadania „Budowa wielopoziomowego

parkingu przy ul. Stawiszyńskiej”. 

Po przeciwnej stronie ulicy, za Mostem Bernardyńskim, Kaliskie Towarzystwo Budownictwa

Społecznego Spółka z o. o  realizuje budowę wielorodzinnego budynku wraz z parkingiem.

Ponadto podczas  przebudowy Nowego Rynku ma powstać parking podziemny, na którym

znajdzie się 100 kolejnych miejsc. 

Miasto  Kalisz  wypłaciło  projektantowi  za  wykonane  zadania  30.000,00 zł brutto  –

przeprowadzenie  wizji  lokalnej,  uzyskanie  wszelkich  potrzebnych  uzgodnień  i  decyzji,

opracowanie  karty  informacyjnej  przedsięwzięcia,  analizy  oddziaływania  akustycznego

niezbędnej do uzyskania decyzji środowiskowej, wykonanie koncepcji i wizualizacji wersji

obiektów oraz analizy funkcjonalno-przestrzennej wraz ze wstępną koncepcją obszaru. 

Z wyrazami szacunku

           

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek

Wiceprezydent Miasta Kalisza



       Kalisz, dn.30.08.2022 r. 

Eskan Darwich  

Radny Rady Miasta Kalisza  

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

Interpelacja 

w sprawie parkingu wielopoziomowego przy ulicy Stawiszyńskiej 3 

Szanowny Panie Prezydencie, 

były Prezydent Kalisza, pan Grzegorz Sapiński pod koniec swojej kadencji 

podjął decyzję o budowie parkingu wielopoziomowego na obszarze pomiędzy 

Mostem Warszawskim, Kanałem Bernardyńskim i ulicą Stawiszyńską nr 3.  W tym 

celu zlecił opracowanie projektu budowlanego (lub koncepcyjnego). Wykonawca 

projektu został wyłoniony, rozpoczął pracę nad tym projektem. Niestety po 

wygranych wyborach przez Pana odstąpił Pan od umowy z wykonawcą tego 

projektu, w konsekwencji miasto wypłaciło odszkodowanie.      

W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji w sprawie wyżej  

wymienionego obszaru: 

 Jakie argumenty stały za tym, aby nie kontynuować projektu 

budowy parkingu wielopoziomowego w tym miejscu?  

 Ile miasto zapłaciło odszkodowania dla wykonawcy projektu za 

odstąpienie od umowy?  

 Jakie plany miasto posiada w stosunku do tego obszaru?  

 Czy deweloperzy składali propozycje zagospodarowania tego 

obszaru pod budowę budynku wielorodzinnego?    

 Czy wytypował Pan obszar, na którym ewentualnie mógłby powstać 

jakiś duży parking w naszym mieście?   

Z góry dziękuję za odpowiedź.     

Z wyrazami szacunku       

  Eskan Darwich 


